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Nr. 219  BRIEF VAN DE MINISTER VAN INFRASTRUCTUUR EN 
WATERSTAAT 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 27 januari 2023 

Om inzicht te krijgen in de vraagstukken waar andere EU lidstaten 
tegenaan lopen bij de omgang met PFAS in wateren en drinkwater is het 
onderzoeksinstituut KWR gevraagd om een literatuuronderzoek te doen. 
Met deze brief bied ik u dit onderzoek aan. 

De onderzoekers concluderen dat de productie en het gebruik van PFAS in 
diverse toepassingen er voor gezorgd heeft dat deze groep stoffen in 
Europa wijd verspreid aangetroffen wordt in allerlei typen water: 
oppervlaktewater, grondwater maar ook regenwater. Zowel in industriële 
gebieden in Nederland, Duitsland, België en Italië, maar ook in de 
omgeving van luchthavens, militaire bases en oefenlocaties voor de 
brandweer worden verhoogde PFAS concentraties aangetroffen. Dit 
laatste wegens de toepassing in blusschuim. 

Verschillende landen werken er op diverse manieren aan om de bloot-
stelling te reduceren. De brede verspreiding, en het ontbreken van 
eenvoudige handelingsperspectieven maken dit een complexe afweging. 
De kennisontwikkeling, en de politiek-bestuurlijke reacties daarop zijn de 
afgelopen 2 decennia snel gegaan. Het rapport biedt een goed overzicht 
van situaties waarmee drinkwaterbedrijven en overheden geconfronteerd 
werden met de aanwezigheid van PFAS in wateren en drinkwater. 

De Minister van Infrastructuur en Waterstaat, 
M.G.J. Harbers
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